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В Международния ден на фармацевта в "Нашият ден" гост е проф. Асена Сербезова (Стоименова), председател на Българския

фармацевтичен съюз, която поздрави своите колеги и коментира проблемите в системата:

"Основната мисия на фармацевтичната професия е да помага на хората да използват по-добре лекарствата, по-рационално, със

съответния съвет и консултация, особено в тези тежки времена на пандемия, и когато сме натикани в ролята на продавачи в

бели престилки. Магистър фармацевтите сме учили да помагаме на хората и на лекарите да направят своя избор на

правилното лекарство в точния момент, да предотвратят грешки . В друг държави има правителствени проекти, в които

фармацевтите със своите консултации намаляват с 20-30% разходите за лекарства. В ЕС българският пациент доплаща

най-много за лекарства."

Цялото интервю...
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